
PROTOKÓŁ 

z obrad XLIII Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 31 października 2017r. 

W sesji udział wzięli: 

Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza 
Pracownicy Urzędu Gminy, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 13.00 
Przewodniczący Rady Gminy Łabowa Pan Krzysztof Skraba i powitał wszystkich przybyłych. 

Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad i tytuły proponowanych uchwał w sprawie : 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2017 rok, 
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
- ustalenia stawek podatku od środków transportowych, 
- stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w 
Czaczowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Czaczowie, 
- stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Świętej Kingi w Maciejowej 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Świętej Kingi w Maciejowej, 
- stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkolno - Gimnazjalnego w Łabowej w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Świętego Franciszka z Asyżu, 
- stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Ks. K. Stefana Wyszyńskiego 

w Nowej Wsi ze Szkołą Podstawową Filialną z klasami I-III w Roztoce Wielkiej w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową im. Ks. K. Stefana Wyszyńskiego w Nowej Wsi ze Szkołą Podstawową 
Filialną z klasami I-III w Roztoce Wielkiej , 
- projektu ustalenia planu sieci oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Łabowa, 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do 
przedstawionego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał porządek obrad pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 14 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał czy 
Radni zgłaszaj ą uwagi do tego protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie zgłoszono 
wobec czego poddał go pod głosowanie w wyniku, którego został przyj ęty 13 głosami za i 1 
wstrzymującym. 



Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2017 rok, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła przyczyny zmiany budżetu na 2017 rok, które zostały zawarte w 
załącznikach Nr 1, Nr 2, Nr 3 i Nr 4 do tej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przvjęła uchwałę Nr XLIII/26812017. 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

Pracownik Zespołu FN Agnieszka Dutka podała roczne stawki podatku od nieruchomości, które 
zostały omówione i zaakceptowane na posiedzeniu Komisji Rady Gminy Łabowa w dniu 27 
września 201 7r. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr XLIII/26912017. 

- ustalenia stawek podatku od środków transportowych, 

Pracownik Zespołu FN .$abina Horowska podała roczne stawki podatku od środków 
transportowych, które zostały omówione i zaakceptowane na posiedzeniu Komisji Rady Gminy 
Łabowa w dniu 27 września 2017r. 

Następnie Rada Gminy w glosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr XLIII/2 7012017. 

- stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w 
Czaczowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Czaczowie, 

Kierownik GZOJ Monika Mirek wyjaśniła, że zgodnie z ustawą - Prawo oświatowe z dniem 1 
września 2017r. Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Czaczowie została przekształcona w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Czaczowie. 

Następnie Rada Gminy w glosowaniu: 14 głosów za prz.y_jęła uchwałę Nr XLIII/27112017. 

- stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Świętej Kingi w 
Madejowej w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Świętej Kingi w Madejowej, 

Kierownik GZOJ Monika Mirek wyjaśniła, że zgodnie z ustawą - Prawo oświatowe z dniem 
września 2017r. Szkoła Podstawowa im. Świętej Kingi w Maciejowej została przekształcona w 
ośmioletnią Szkołę Podstawową w Maciej owej. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za prz.y_jęła uchwałę Nr XLIII/27212017. 

- stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkolno - Gimnazjalnego w Łabowej w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową im. Świętego Franciszka z Asyżu, 

Kierownik GZOJ Monika Mirek wyjaśniła, że zgodnie z ustawą - Prawo oświatowe z dniem 1 
września 2017r. Zespół Szkolno - Gimnazjalny w Łabowej im. Świętego Franciszka z Asyżu został 
przekształcony w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Łabowej. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za prz.y_jęła uchwałę Nr XLIII/27312017. 



- stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Ks. K. Stefana 
Wyszyńskiego w Nowej Wsi ze Szkołą Podstawową Filialną z klasami I-III w Roztoce Wielkiej 
w ośmioletnią Szkolę Podstawową im. Ks. K. Stefana Wyszyńskiego w Nowej Wsi ze Szkolą 
Podstawową Filialną z klasami 1-111 w Roztoce Wielkiej, 

Kierownik GZOJ Monika Mirek wyjaśniła, że zgodnie z ustawą - Prawo oświatowe z dniem 1 
września 2017r. sześcioletnia szkoła Podstawowa im. Ks. K. Stefana Wyszyńskiego w Nowej Wsi 
ze Szkołą Filialną z klasami I-III w Roztoce Wielkiej została przekształcona w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową w Nowej Wsi ze Szkołą Podstawową Filialną w Roztoce Wielkiej. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr XLl//127412017. 

- projektu ustalenia planu sieci oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 
Łabowa, 

Kierownik GZOJ Monika Mirek wyjaśniła, że zgodnie z ustawą - Prawo oświatowe ustalono plan 
sieci oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Łabowa, t. j. w Szkole Podstawowej w Maciejowej, w Szkole Podstawowej w Czaczowie, w 
Szkole Podstawowej w Nowej Wsi ze szkołą Filialną w Roztoce Wielkiej i w Szkole Podstawowej 
w Łabowej oraz plan sieci innych form wychowania przedszkolnego, t. j. w Punkcie przedszkolnym 
przy Szkole Podstawowej w Łabowej i Czaczowie. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za prz.r,jęła uchwałę Nr XL//1127512017. 

Ad. 5 Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Wójt poinformował, że zostały rozpisane dwa przetargi na zadanie pn. „Odbiór i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Łabowa" 
oraz „Zimowe utrzymanie dróg na terenie Gminy Łabowa", które nie zostały jeszcze rozstrzygnięte. 

Przy okazji tematu odśnieżania Wójt zwrócił się z prośbą do Radnych i Sołtysów, aby w razie 
ewentualnych problemów z utrzymaniem dróg dokonywać zgłoszenia w Urzędzie Gminy. Ponadto 
poinformował, że projekt budżetu na 2018 rok jest w trakcie opracowywania i zostanie przedłożony 
Radzie Gminy Łabowa w terminie do 15 listopada 2017r. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny i Sołtys wsi Kamianna zgłosił zwężenie drogi na trasie Kotów - Kamianna stanowiące 
problem podczas przejazdu, szczególnie teraz w okresie zimowym. Wójt poinformował, że 
wystąpiono ze zgłoszeniem do Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu, ale nie ma jeszcze 
odpowiedzi w tej sprawie i deklaruje ponowne przesłanie tej prośby już w formie interpelacj i. 

Radny i Sołtys wsi Kotów Roman Banach podziękował za budowę oświetlenia, ale poprosił o 
wcześniejsze włączanie lamp z uwagi na szybciej zapadający zmrok w okresie zimowym oraz 
zwrócił się z ponowną prośbą o zakup tablic informacyjnych. 

Radny Krzysztof Skraba zgłosił, że nie świecą lampy na osiedlu w Nowej Wsi. 

Radny Józef Ormanty zgłosił, że nie świecą lampy w Czaczowie. 

Radny Marcin Mróz poprosił o udrożnienie rowów przy drodze nr 30 koło Państwa Kulpów w 
Łabowej . 

Radna Teresa Kłębczyk zgłosiła, że również rowy przy drodze w Barnowcu wymagają 

oczyszczema. 



Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

Sołtys wsi Krzyżówka przypomniał poruszany na posiedzeniu poprzedniej Sesji Rady temat 
przyznania pomocy finansowej na remont odcinka betonowej drogi uszkodzonej przez samochody 
Nadleśnictwa. Wójt poinformował, że została przekazana dotacja, ale na remont drogi osiedlowej w 
Nowej Wsi, natomiast otrzymanie dotacji na remont drogi w Krzyżówce wymaga czasu. 

Radny Aleksander Sołtys jako członek Małopolskiego Stowarzyszenia Sołtysów w Nowym Sączu 
zaprosił nowo wybranych Sołtysów do wstąpienia do organizacji. 

Przewodniczący Krzysztof Skraba poinformował o przesłanym piśmie z Urzędu Skarbowego w 
Nowym Sączu w sprawie korekty w zeznaniu podatkowym za 2016 rok i poprosił wyczytane osoby 
o zgłoszenie się do Sekretarza Gminy w celu dokonania stosownych poprawek. 

Ad. 8 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skraba 
podziękował wszystkim za udział i zakoil.czył o godzinie 13.30 obrady XLIII Sesji Rady Gminy 
Łabowa. 

Protokołowała: 

Elżbieta Radziak - Dyl 


